

8D6N The Great Migration | Kenya

动物大迁徙·肯尼亚

Group Departure
Min.12 pax



Day 1: Kuala Lumpur – Nairobi (NBO)

吉隆坡 - 内罗毕

Assemble at KLIA and boarding flight to Nairobi. Upon arrival Jomo Kenyatta International Airport, meet and greet with tour representative and transfer to hotel in Nairobi.

集合于吉隆坡国际机场并乘搭航班飞往内罗毕。抵达乔莫·肯雅塔国际机场后，将有代表迎接您并送往酒店办理入住手续。



Day 2: Nairobi – Nakuru National Park (180km)

内罗毕 - 纳库鲁国家公园

After breakfast, transfer to Nakuru National Park. Enjoy your lunch and following by Game Drive (6 people sharing 1 Vehicle). Visit the Nairobi National Park and see monkeys, lions, leopards, buffalos and more.

早餐后前往纳库鲁国家公园。享受您的午餐并跟随驱车猎游（6人共享1辆车），参观内罗毕国家公园，观赏猴子、狮子、豹子、水牛等动物。

Meals: Breakfast, Lunch, Dinner

用餐：早、午、晚餐





Day 3: Nakuru National Park

纳库鲁国家公园

After breakfast, proceed to morning game drive, the park has great number of animals that you shall enjoy spotting like the white rhinos and Columbus monkeys, elephant, Giraffes, and a variety of plain antelope. Continue to Lake Naivasha, begin with a boat ride, riding in a speed boat for an hour to view wild animals. The boat will then drop you at the island, where you will be welcomed by your guides before proceeding for a walking tour. You will be able to get close to friendly wild animals.

早餐后，驱车前往晨间猎游，公园内有大量动物，如白犀牛和哥伦布猴、大象、长颈鹿和各种羚羊鸟类等，您可以尽情观赏。继续前往奈瓦沙湖，乘坐快艇一个小时观赏野生动物。然后船会将您送到岛上，徒步探索大自然的奇妙结合。在这里也能够近距离接触友好的野生动物。

Meals: Breakfast, Lunch, Dinner

用餐：早、午、晚餐

Day 4: Nakuru National Park – Masai Mara Reserve (230km)

纳库鲁国家公园 - 马赛马拉国家公园

After breakfast, transfer to Masai Mara Reserve and enjoy your lunch. Continue with Game Drive, Masai Mara is one of the best places destination not only in Africa but in the world for excellent rewarding Game drives in Masai Mara with more than 1000's animal to see. In the Migration seasons which takes place between July and October millions of animals cross the Mara River.

早餐后前往马赛马拉保护区享用午餐。继续 Game Drive，马赛马拉不仅在非洲而且在世界上都是最佳目的地之一，因为在马赛马拉有超过 1000 只动物可供观赏，奖励极佳。在 7 月至 10 月的迁徙季节，数以百万计的动物穿越马拉河。

Meals: Breakfast, Lunch, Dinner

用餐：早、午、晚餐



Animal Migration

Day 5: Masai Mara Reserve

马赛马拉国家公园

After Breakfast, continue with games drive, the national reserve different eco system has attributed to different animal species with the most famous being the big five those are: Lions, Leopard, Buffalos, Elephant and Rhinos. Others animal are the Oribis, Hyenas, Gazelles, Hartebeest, Zebra, Antelope and many more. Next visit to Masai Village, gain unique insight into the age-old culture of the Masai clan on this day tour of the region and a Masai village. Visit a typical home, meet the people, and enjoy panoramic views of the countryside.

早餐后，驱车进入园内猎游，园区内设有不同的生态系统从而区分不同的动物物种，最著名的是五大动物：狮子、豹、水牛、大象和犀牛。其他动物有鬣狗、瞪羚、狷羚、斑马、羚羊等等。接着参观马赛村，了解马赛氏族古老文化的独特见解，参观一个典型的家庭，与当地的居民会面，欣赏自然风光与感受当地居民们的朴素民风。

Meals: Breakfast, Lunch, Dinner

用餐：早、午、晚餐

Day 6: Masai Mara Reserve – Nairobi (180km)

马赛马拉国家公园 - 内罗毕

After Breakfast, drive back to Nairobi. Proceed to Giraffe Centre, Explore the non-profit Giraffe Centre, watch the giraffes cluster around their feeding station, extending their long, black tongues to lap up food. Leave the crowds behind on a small nature trail, listen to east African birdsong, and take in the plants that grow along the Gogo River—try to spot the resident giraffes as they sway through the forest. Enjoy Carnivore dinner

早餐后乘车返回内罗毕。前往长颈鹿中心，探索非营利长颈鹿中心，观看长颈鹿聚集在它们的喂食站周围，伸出长长的舌头舔食食物。漫步于小径上，聆听东非的鸟鸣，欣赏生长在戈戈河沿岸的植物，在森林中发现长颈鹿的身影。

Meals: Breakfast, Lunch, Dinner

用餐：早、午、晚餐



Masai Village

Day 7: Nairobi – Kuala Lumpur

内罗毕 – 吉隆坡

After breakfast, proceed to city tour, visit David Sheldrick Elephant Orphanage, home to adorable baby elephants that have been rescued by conservationists. Take a walk through the center where baby elephants wait to be fed. Watch them play in the water, gargle their milk, and discover each elephant's personal stories. Free at leisure until transfer to Airport and return to Kuala Lumpur.

早餐后，前往城市游览，参观大卫谢尔德里克大象孤儿院，这里饲养着被环保人士救出的可爱小象。在园内漫步穿过小象等待喂食的中心，看它们在水中嬉戏、漱口并发现每头大象的个人故事。自由活动直到送往机场并返回吉隆坡。。

Meals: Breakfast, Lunch

用餐: 早，午餐

Day 7: Arriving Kuala Lumpur

抵达吉隆坡

Flight details: -

Date	Flight No	Sector	Timing
Day 1	EK 343	KUL – DXB	0240 – 0530
Day 1	EK 719	DXB – NBO	1015 – 1415
Day 7	EK 722	NBO – DXB	2245 – 0450
Day 8	EK 342	DXB – KUL	1025 – 2150

Hotel	Traveling Period: 06 Jul, 16 Aug, 26 Sep 2023 [Animal Migration Season]			
	Twin Sharing			
	Twin / Triple	Child Twin	Child with Bed	Single Supplement
5* star or similar	RM 24,888	RM 24,888	RM 24,488	RM 4,068

Sequence of itinerary subject to arrangement

Hotel Name (5* star or similar)	City	No of Night
Radisson Blu Hotel	Nairobi	1
Nakuru Sopa Lodge	Nakuru	1
Naivasha Sopa Lodge	Naivasha	1
Ashnil Mara Camp	Masai Mara Reserve	2
Radisson Blu Hotel	Nairobi	1



Hotel Accommodation



Remarks:

- 1) **Group Departure Tour** Min. 12 pax per group with English speaking guide.
- 2) Include Economy class return ticket from Kuala Lumpur to Nairobi.
- 3) **6 Nights' 5* Accommodations** with daily Breakfast, lunch and dinner as per itinerary.
- 3) Non-refundable deposit of **RM 2000/Pax** upon booking confirmation. Full payment must be made 45 days before departure.
- 4) Meals will be mixed with local food & western food
- 5) All airport transfers as per above itinerary
- 6) Peak seasons surcharge applies.
- 7) Inclusive of Compulsory **Tipping** and travel insurance included (up to 69 years old).
- 8) No visa required for Malaysia Passport holder.
- 9) Tour packages are only applied for Malaysian passport holder.
- 10) 6 passengers sharing 1 vehicle during tour
- 11) Include 2-day video recording in Masai Mara Reserve for animal migration
- 12) Prices are quoted per person in Ringgit Malaysia (MYR) & subject to change without prior notice.
- 13) **Time different Malaysia is 5 hours ahead of Nairobi / Kenya – currency KES - Kenyan Shilling**
- 14) No services has been blocked under your favor, subject to availability upon your confirmation.

For Enquiry, please check the: <https://www.goldendestinations.com>